



公道自在民心 *The Civic Way, the Fairer Way*

普通黨員申請表格 Application for Ordinary Membership

甲部 個人資料

Part A Personal Particulars

英文姓名 Name in English: _____
Surname Given Name

中文姓名 Name in Chinese: _____ 職業 Occupation: _____

年齡 Age: _____ 入黨日期 Date of Joining(日 dd/月 mm/年 yyyy): _____ / _____ / _____

通訊地址 Correspondence Address: _____

乙部 黨務參與

Part B Party Participation

請於你所參與的地區上加「✓」：

Please tick the District Branch to which you belong:

地區支部

District Branches

- 香港島 Hong Kong Island
- 九龍東 Kowloon East
- 九龍西 Kowloon West
- 新界東 New Territories East
- 新界西 New Territories West

請列出自你加入公民黨後曾參與的活動，又或任何對本黨的支持。

Please set out how you have participated in branch activities since joining and any contribution or support which you have made or given to the Party.

丙部 申請人、提名人及和議人簽署

Part C Signature of Applicant and Proposers

*提名人 Proposer 1	*和議人 Proposer 2
姓名 Name:	姓名 Name:
簽署 Signature:	簽署 Signature:

* 必須為普通黨員

申請人簽署 Signature of Applicant: _____ 日期 Date: _____

填妥以上表格後請寄回公民黨總部 (地址：北角屈臣道4-6號海景大廈B座2樓202室)。如有查詢，請致電2865-7111或電郵至contact@civicparty.hk。

Please return the completed form to the Headquarters of the Civic Party at "Unit 202, Block B, Sea View Estate, 4-6 Watson Road, North Point, Hong Kong". Should you have any enquiries, please feel free to contact us at 2865-7111 or send E-mail to contact@civicparty.hk.

在收到候選黨員的正式申請後，黨籍委員會會將推選候選黨員的日期通知全體地區支部主席及秘書長，而該推選日將於候選黨員名冊內紀錄首位遞交有關申請之日期的四十二天之後舉行。該日期會張貼於黨總部的告示板及網絡告示板上。任何黨員有意申請成為普通黨員，必須於舉行推選前二十八天遞交申請。

Upon the formal proposal of any candidate, the Membership Committee shall declare and publish to all Branch Chairmen or Branch Secretaries the date upon which the election of Ordinary members will be held, such date being no earlier than [42] days after the first relevant entry of a candidate's name in the candidates' book. Such date shall also be posted on the notice-board at the Party Headquarters and on the Bulletin Board. All other persons wishing to be considered for election as an Ordinary member on the declared election date must lodge their applications no later than 28 days before the election.

此欄由本黨職員填寫 For Official Use Only

接獲申請日期： Application received on:	總行政幹事確認簽署 Confirmation by CAO: 日期 Date:
-------------------------------------	--